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Vragen van de leden Peters en Van Toorenburg (beiden CDA) aan de 
Minister van Veiligheid en Justitie over jongeren die van de jeugdrechter 
verplicht therapie moeten volgen, maar langdurig op een wachtlijst terecht 
komen (ingezonden 2 augustus 2017). 

Vraag 1
Heeft u kennis genomen van het bericht1 waarin aangetoond wordt dat 
jongeren van de jeugdrechter verplicht therapie moeten volgen, maar daar 
veel te lang (soms wel een jaar) op moeten wachten? 

Vraag 2
Deelt u de conclusie dat een veroordeling door de jeugdrechter blijkbaar geen 
garantie is voor een daadwerkelijke plaatsing in therapie? 

Vraag 3
Deelt u de conclusie van de Vereniging van Nederlandse Gemeenten (VNG) 
die in een reactie aangeeft dat dit komt omdat jeugdrechters zeer specifieke 
trajecten opleggen aan jeugddelinquenten en niet op de hoogte zijn van 
contracten die gemeenten hebben en eventuele wachtlijsten bij instellingen? 

Vraag 4
Verwacht u dat met het feit dat in de regio Midden-Nederland het Openbaar 
Ministerie, Jeugdreclassering, Raad voor de Kinderbescherming en gemeen-
ten na de zomer met elkaar in overleg gaan, het probleem uit de wereld zal 
zijn? Zo ja, hoe gaat u dat monitoren en hoe houdt u ons op de hoogte? Zo 
nee, wat gaat u doen om dit langer bestaande probleem op te lossen? 

Vraag 5
Hoe gaat u er voor zorgen dat ook de andere regio’s de zelfde problemen 
worden opgelost?

1 Volkskrant, «bevel rechter leidt niet tot snelle hulp jongere», 1 augustus 2017
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